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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:441 Problem med piracy för svensk film

Enligt en undersökning som filmbolaget SF Studios själva gjort strömmar 
nästan 500 000 svenska hushåll filmer, sport och underhållning via olagliga 
tjänster. I Sverige använder över 600 000 svenskar det olagliga alternativet ip-
tv, enligt Interpol – i Europa är siffran nästan 14 miljoner. Antalet som olagligt 
strömmar film har också ökat på senare tid. I dag har en fjärdedel av 
befolkningen strömmat olagligt. 1,9 miljoner svenskar har gjort det den senaste 
månaden.

Det som kallas ”piracy”, alltså olaglig strömning av upphovsrättsskyddat 
material, är ett allvarligt problem för den svenska filmbranschen. De lägger 
många år och stora belopp på att utveckla förstklassig underhållning – och 
sedan är det någon som bara stjäl det. De olagliga tjänsterna ger också intäkter 
till organiserad brottslighet. Branschen är full av internationella aktörer som 
tjänar grova pengar på att möjliggöra nedladdning som aldrig kommer 
kreatörerna till godo.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer 
följande:

 

Vad avser ministern att göra för att komma till rätta med olaglig strömning av 
film och tv-produktioner?

………………………………………

Lars Mejern Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-22
Besvaras senast
2024-01-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


